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To: 5.1.2e [EA @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Thur 9/3/2020 12:57:08 PM

Subject: RE: escalatiepunten jeugd

Received: Thur 9/3/2020 12:57:08 PM

Sport stuurt zo ook nog iets. Ik kan ergens de komende anderhalf uur wel even bellen. Weet niet precies wanneer

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

Van:ICE)SEEvic o>
Datum: donderdag 03 sep. 2020 2:28 PM

Aan:IEEE) <BEKEN 1c.
Onderwerp: RE: escalatiepunten jeugd

Dank voor de stukken. Voordat ik ze stuur naar | REI dacht ik (en op advies vanBEY misschien nog goed om kort te bellen

over de inhoud en jouw mening hierover. Hebje komend (anderhalf) uur tijd? Ik ben te bereiken opIEE
Met vriendelijke groet,

Directie Publieke Gezondheid; afdeling Crisisbeheersing en Infectieziekten

. EENEEN

van:INES)ESE@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 3 september 2020 13:41

aan:IESE)ESET@ minvws.ni>
Onderwerp: FW: escalatiepunten jeugd

En dit kreeg ik van jeugd, maar hier zitten volgens mij geen aanvullingen op de escalatieladder in; de uitzonderingen voor

jeugd zim namehjk geen rechtstreeks werkende maatregel maar mitigerend beleid. En dat soort dingen hebben we tot nu

toe niet in de gereedschapskist opgenomen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE ERE Ginsu
Datum: donderdag 03 sep. 2020 10:38 AM

Onderwerp: escalatiepunten jeugd

Zoals op de managementbijeenkomst kort besproken, heeft het jeugdveld initiatief genomen om te komen met een statement.

Bijgevoegd vinden jullie het concept dat vandaag in de coronastuurgroep jeugd wordt besproken. Het is een breed initiatief van

onder meer de beroepsgroepen (jeugdggz); de jeugdzorg, gehandicaptenzorg, onderwijspartijen, de vrijetijdspartijen, kinderartsen,

en kennisinstituten. lk stuur jullie hierbij ter info de conceptversie toe. lk verwacht dat de partijen dit ergens rond het weekend
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gaan publiceren. Wij zijn geen ondertekenaar. Het veld wil ook een escalatieladder gericht op jeugd maken.

We proberen deze boodschap cok intern VWS onder de aandacht te brengen. In de escalatieladder die ik net zag (ACC versie?) mis

ik nog de aandacht voor uitzonderingen voor jeugd -18 jaar (sport/school/jeugdhulp). Is er een logische plek waar dat ingebracht kan

worden?

Immers de impact voor virus zelf is klein, de impact op het ontwikkelperspectief en psychisch welbevinden van de maatregelen kan

groot zijn en volgens deskundigen blijvende schade aanrichten. Vooral ook bij de meest kwetsbare jeugd.

Graag jullie aandacht hiervoor. als ik ergens kan helpen hoor ik het graag.

oIE


